

## Förbundsstyrelsemöte, Holländargatan 17, 14-15 juni 2013

### PUBLIKT PROTOKOLL

<b>Närvarande:</b>	Jimmy Persson	SvSF Förbundsordförande	JP
	Bo Ohlsson	SvSF Vice. Ordf.	BO
	Inger Mortensen	Bitr. GS	IM
	Mikael Jansson	GS	MJ
	Lars Palmgren	Pistolsektionen	LP
	Sofia Åkesson	Ungdomsrådet	SÅ
	Mikael Svensson	Gevärsektionen	MS
	Lisbeth Lindberg	Viltmålssektionen	LLi
	Mikael Strindholm	Lerduvesektionen	MSt
	Hans Drugge	Personalrepresentant	HD
	Jonas Edman	Sportchef	JE
	Robert Wälikangas	Ledamot	RW
<b>Frånvarande:</b>	Christina Åhlstedt	Ledamot	CÅ
	Margareta Eklund	Ledamot	ME
	Lars Lennartsson	Ledamot	LL

- §SM13-257 Sammanträdet öppnas  
Ordförande Jimmy Persson förklarade mötet öppnat kl. 18:00.
- §SM13-258 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes med tilläggen f och g i paragraf 271.
- §SM13-259 Val av protokolljusterare och sekreterare  
**Beslut:** Till protokolljusterare valdes Sofia Åkesson och till sekreterare valdes Mikael Jansson.
- §SM13-260 Godkännande föregående mötesprotokoll 2013-0405-06
- Föregående protokoll  
**Beslut:** Protokoll från 5-6 april läggs till handlingarna.  
**Beslut:** Protokoll från det konstituerande mötet läggs till handlingarna.
  - Uppföljning av beslutspunkter  
**Beslut:** Läger in beslutspunkterna i en åtgärdslista för att förenkla framtida hantering. Ansvarig MJ.
- §SM13-261 Rapport AU  
Skriftlig rapport kring dimensioneringsförslaget kring RIG.



§SM13-262

#### Elitfrågor

a. Premiepengar

JE föredragande av nytt förslag till premiefördelning.

**Beslut:** Förslaget remitteras till sektionerna för beslut på nästa FS.  
Återrapportering från sektionerna direkt till JE.

b. Internationella tävlingar 2014

JE påpekar att det inför 2014 är tävlingar som ska föranmälas sju månader i förväg.

Inga kvotplatser till OS delas ut på EM i Moskva, viss avhållsamhet i antal anmälda förespråkas med tanke på övriga tävlingar som kommer framöver.

c. Rapport

JE föredrar rapport.

JE presenterar SOKs utmanarsatsning, som kan bli en viktig tillgång för skyttarna strax under SOKs topp- och talanggrupp.

d. RIG

HD ger en muntlig redovisning av RIG-enkäten. På minussidan noteras avsaknaden av elitskyttar som besöker Sävsjö, vilket det finns en åtgärdsplan för. Mat och logi är alltid en fråga som splittrar, åsikterna går isär. Matråd finns för dialog med personalen.

Kriterier för antagningarna kan bli tydligare.

Snittbetyget för helheten är bra.

Jonas Fyrpihl bjöds in till SOK-gruppens senaste fystest på Bosön för att få inspiration.

§SM13-263

#### Ekonomi

a. Uppföljning

Budgeten följer plan.

Påtalas att återrapportering måste ske snabbare efter genomförda aktiviteter. För planeringens skull är det inte hållbart att rapporteringen sker flera månader efter aktivitet.

JE flaggar för ett tydligare tänk kring de olika "påsar" med pengar, vilka pengar som används till vad. Hänsyn till detta måste tas i höstens budgetarbete.

b. Licenser, årsavgifter och medlemmar

Redovisning av statistik.

**Beslut:** Mer statistik presenteras på nästa möte.



c. FSR Fonder

HD presenterar sammanställning som gjorts tillsammans med Lars Lennartsson. De flesta fonderna tickar på och utbetalningar sker nu från de flesta.

**Beslut:** De fonder som vi inte kommer vidare med är målsättningen att omvandla till dagsaktuella ändamål. HD och Lars Lennartsson får uppdraget att fortsätta omvandlingsprocessen.

§SM13-264

Politiska områden

a. Vapenpolicy

**Beslut:** Exempellista på tillåtna och icke tillåtna vapen tas fram. MJ ansvarig.

b. Miljö

Anledningen till ökat buller på skjutbanor är många gånger relaterat till skytte som inte ligger inom SvSF:s ramar. FS uppmanar att se över möjligheterna att även söka finansieringsmöjligheter från andra organisationer när så är fallet.

**Beslut:** Bidrag för bulleråtgärder är en möjlig inriktning i Idrottslyftets nästa omgång.

**Beslut:** Frågan kring miljögrupp hänskjuts till nästkommande möte. JP får uppdrag att prata med tänkbara personer till nästa möte.

c. Vapenutredningen

RW och MJ föredrog remissföreslaget.

**Beslut:** Remissvaret godkändes av FS.

**Beslut:** AU tillsammans med RW får uppdraget att ta ställning till ett missiv från Svenskt Forum när detta kommer.

**Beslut:** Om Skidskytteförbundet önskar att stå bakom vårt remissyttrande är de välkomna att göra detta.

**Beslut:** MJ tar remissen vidare med RF och önskan är att RF ställer sig bakom vårt remissyttrande.

§SM13-265

Föreningsärenden

a. Svenska rekord

Resultatet för Henrik Jonsson korrigeras: Poängen ska vara 121 och inte 120. Henrik heter dessutom Jansson och inte Jonsson.

Datumen för slagna rekord ändras på såväl Therese som Henrik. Therese sköt den 25 maj och Henrik den 26 maj.

**Beslut:** Svenska rekorden godkänns efter korrigering som ovan.

**Beslut:** Rekordprotokollen ska bifogas protokollet.

**Beslut:** Fält för licensnummer infogas på rekordprotokollen, för underlättande av kontroll.



**Beslut:** JE ombeds göra en översyn kring vilka tävlingar man kan skjuta svenska rekord på och vilka som ska vara rankingmeriterande.

b. Inträdesansökningar

**Beslut:** Nya föreningar godkänns enligt bilaga under förutsättning att de godkänns av respektive SDF.

HD lyfter frågan hur vi ska hantera företagsföreningar och skolföreningar med begränsningar i antagning.

**Beslut:** HD undersöker vad RF anser i frågan.

c. Utträden

**Beslut:** Utträden och nedlagda föreningar godkänns enligt bilaga.

d. Uteslutningar

- Efter påminnelse

De föreningar som fått besked om att de kommer uteslutas ur SvSF kommer att få en sista personlig kontakt för att de om de så önskar ska kunna göra rätt för sig och stanna kvar som medlemmar.

**Beslut:** Föreningarna i respektive distrikt kontaktas enligt fördelning inom FS till nästa FS möte då besked tas om uteslutningar.

**Beslut:** Underlag i form av påminnelsebrev, manualer och telefonnummer skickas ut till styrelsen för att underlätta kontakandet av föreningarna. IM ansvarig.

- Skytteförenings medlemsärend

MJ och RW får uppdrag att jobba vidare med frågan och meddela berörda parter beslut.

§SM13-266

Arbetsgrupper FS

**Beslut:** Miljögrupp

**Beslut:** Omvärldsbevakning och strategi – JP tar befälet för detta område för att skapa en grupp.

**Beslut:** IT – BO tar befälet för att skapa gruppen med representant från varje sektion. Sussie fungerar som kontakt på kansliet för gruppen. Områden som är aktuella i nuläget är IndTa och Licensmodulen.



**Beslut:** Juridik - RW med stöd från ordföranden i respektive sektion och GS som kontakt via kansliet.

§SM13-267

#### Medaljöversyn

- Skolsköldar

HD föredragande kring FSR:s skolsköldar. Sköldarna är nu slut och relativt dyra att ta fram. Efterfrågan är låg och stadigt minskande, 6 ansökningar om sköldar kom in i år.

**Beslut:** HD får uppdraget att fråga Skolskyttefrämjande om de vill ta över ansvaret för sköldarna. Punkten tas upp igen på nästa möte för att reda ut hur vi ska gå vidare.

- Medaljer

HD föredragande kring förtjänstmedaljer. Förtjänstmedaljer finns från de gamla organisationerna, utom från Skytte-UO. Många är i rent silver och betingar ett relativt stort värde.

**Beslut:** Gamla medaljerna fasas ut succesivt och nya medaljer för SvSF tas fram för att ersätta, oavsett tidigare organisation, när de gamla tagit slut. Hanteringen av statuterna hänskjuts till medalj-kommittén, BO.

Förtjänstberättigande tid i någon av organisationerna före sammanläggningen av SvSF får tillgodoräknas.

§SM13-268

#### Skytteforum

IM informerar att Skytteforum kommer att äga rum på Arlanda By. Sektionerna är inbokade från fredagen och uppmanas så snart som möjligt inkomma med namn på de personer som ska medverka.

Fredagen (mat, boende till lördag och lokaler) betalas av sektionerna som ett vanligt styrelsemöte, övriga helgen finansieras centralt.

**Beslut:** Sektionerna förankrar Skytteforum i respektive sektion och återkommer till IM med förslag på innehåll.

§SM13-269

#### SSO

Frågan bordläggs till nästa möte i FS.

**Beslut:** Skjutbanebidraget får användas för SSO under kvarvarande del av 2013.

**Beslut:** JP kontakter Jägareförbundet för att höra hur kontakterna med Jordbruksdepartementet går.

§SM13-270

#### Rapporter

a. Sektionerna

**Gevär** – MS redogör med sektionens åtgärdslista som underlag.

**Pistol** – LP föredragande bla kring resultatrapportering på Allsvenskan och satsningsgrupperna.

JP frågar Gevär och Pistol om Swedish Cup. LP svarar att inbjudan har gått ut. Planer finns att koppla in utbildningsatsningen, Sävsjö



kommun och ungdomsrådet. 2014 är även jubileum, ej fastlagt i vilka former detta kommer uppmärksammas.

**Viltmål** – LL redogör läget kring medverkan på SM-veckorna i Umeå och Borås. Läger för EM-skyttarna tillsammans med lerduveskyttarna i Uppsala. Arbetsgruppen för sektionens framtid ska initiera arbetet i juli.

**Lerduva** – MS redogjorde. Sektionsmötet i maj hade med representant från ungdomsrådet. Förslaget är att godkänna skyttekort för såväl gevär som viltmål. På SM-veckan i Borås planeras medverkan. Konflikten inom FITASC har varit en stor fråga under försommaren. Fantastiska framgångar på EM i Sporting.

**Beslut:** 30 juni är det utbildningsträff i Jönköping. Ingen representant från Lerduva finns anmäld. CC på utskick skickas till sektionsordförandena. Sektionerna återkopplar snarast till utbildningsansvariga.

- b. Kansliet  
Rapport från Personalrepresentant.
- c. RIM  
Kort genomgång kring besluten på RIM.  
Gränsen för Idrottslyftet har höjts till 25år.  
51 % regeln kvarstår.  
Hårt arbete när det gäller ekonomi inom RF.
- d. ESC  
Fem svenskar invalda i ESCs organ. Beslut om de kommande årens mästerskap.

§SM13-271

Övriga frågor

- a. Ersättning Sävsjös styrelse  
Inkommen skrivelse.  
**Beslut:** Samma princip som för övriga styrelseledamöter gäller i fallet Sävsjö Skyttecenter där man representerar ägaren SvSF.
- b. Inkommen skrivelse från gevärsskytt.  
Punkt 1: Undantag från tävlingslicenslicens.  
**Beslut:** Då syftet huruvida det är en tävling, rekrytering eller inskjutning är oklart hänskjuts frågan till gevärssektionen att undersöka och frågan tas åter upp på nästa FS.  
Övriga punkter har BO svarat skribenten på.
- c. IndTa  
Skrivning från lerduvesektionen.  
Tävlingarna läggs inte in i IndTa.  
Klassningarna fungerar inte för lerduveskyttarna.



**Beslut:** IT-gruppen hjälper till att beskriva scenarion och hjälpa till att förenkla. BO tittar på att ta fram filmsekvenser för de mest grundläggande funktionerna.

d. Policy Försvarsmakten

**Beslut:** FS ansåg att policys inom SvSF ska vara mindre detaljerade. Därför tveksamt om det behövs någon ytterligare policy, då SvSF som Frivillig försvarsorganisation står omnämnd i styrdokumentet Skyttesporten vill.

e. Plattformen

Inbjudan till plattformsutbildning 5-6 oktober.  
Undersöker möjligheten att korta ner kursen.

**Beslut:** JP utvecklar resonemanget kring detta med CE.

f. Medlemsärendet

**Beslut:** Frågan hänskjuts till AU tillsammans med RW.

g. Info om styrelserepresentation i SPSF styrelse.

Förfrågan är framförd till Pistolförbundet, men ännu har inget svar givets. De återkommer efter Pistolförbundets årsmöte.

§SM13-272

Nästa möte

31 aug-1 sep förläggs mötet till Västerås